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در نشست کمیسیون معادن اتاق بازرگانی؛

تأسیس شرکت توسعه صادرات سنگهای ساختمانی به گامهای پایانی رسید

در نشست کمیسیون معادن اتاق بازرگانی، صنایع، معادن و کشاورزی اصفهان، تأسیس شرکت توسعه صادرات

سنگهای ساختمانی به گامهای پایانی نزدیک شد.

به گزارش روابط عمومی اتاق بازرگانی اصفهان، دهمین نشست کمیسیون معادن اتاق بازرگانی اصفهان با حضور رئیس و اعضای این کمیسیون برگزار شد.

شرکت توسعه صادرات سنگ های ساختمانی با سرمایه اولیه کمتری تأسیس شود

مجتبی کاروان، رئیس کمیسیون معادن اتاق بازرگانی اصفهان در این نشست یکی از دلایل عدم تأسیس شرکت توسعه صادرات سنگ های ساختمانی تا امروز را نبود سرمایه اولیه

دانست و اظهار داشت: پیشنهاد می کنم شرکت را با سرمایه اولیه کمتری تأسیس کنیم تا سهام داران مشخص و شرکت هر چه زودتر ثبت شود و سایر سرمایه گذاران می توانند در

آینده وبه تدریج اضافه شوند.

وی تأکید کرد اعضای کمیسیون معادن و صادرکنندگان سنگ پس از تأسیس این شرکت درباره حمایت اتاق بازرگانی از آن نگرانی نداشته باشند.

رئیس کمیسیون معادن اتاق بازرگانی اصفهان افزود: پیشنهاد ایجاد کارگو ترمینال در فرودگاه اصفهان نیز سال 1386 مطرح شد اما پس از 12 سال و در سال 98 به سرانجام

رسید در حالی که باید خیلی زودتر محقق می شد، بنابراین تأسیس هر شرکتی در این مقیاس با آزمون و خطا همراه است اما باید این اقدام را انجام داد. بنابراین زمانی که

اساسنامه شرکت تدوین شده و اعضای هیئت موسس نیز تقریباً مشخص شده اند، تعلل بیش از این در تأسیس شرکت توسعه صادرات سنگ های ساختمانی جایز نیست.

عضوهیات نمایندگان اتاق بازرگانی اصفهان تأکید کرد با تأسیس این شرکت می توان در آینده به اقداماتی مانند ایجاد میز سنگ در اصفهان نیز دست زد.

احمدرضا بصیری، مشاور کمیسیون معادن اتاق بازرگانی اصفهان نیزگفت: سازمان صمت قصد دارد تعیین قیمت مواد معدنی را به سوی تشکل ها هدایت کند اما واقعیت این

است که قیمت مواد معدنی تابعی از موارد گوناگون است و نمی توان درباره آن یک بُعدی تصمیم گرفت و اگر قرار باشد تشکل ها درباره قیمت مواد معدنی اظهارنظر کنند باید

تمام مسائل از جمله فاکتور رسمی، مالیات، ارزش واقعی، درصد ماده معدنی مرغوب و غیره در کنار هم دیده شود.

بصیری با اشاره به طرح این موضوع در جلسه ای با مهدی طغیانی نماینده اصفهان در مجلس شورای اسلامی افزود: مقرر شد جلسه ای جداگانه درباره معادن سنگ و نشستی نیز

درباره تمام معادن داشته باشیم تا درباره موضوع قیمت گذاری مواد معدنی به جمع بندی برسیم.

مشاور کمیسیون معادن اتاق بازرگانی اصفهان ادامه داد: از طرف دیگر قرارداد تأسیس شرکت توسعه صادرات سنگ های ساختمانی سال گذشته منعقد و ایمیدرو قانع شد در حوزه

سنگ های ساختمانی در هفت شاخه فعالیت کند که یکی از مهم ترین ارکان آن، در اختیار قرار دادن دفاتر خارج از کشور شرکت ایمیدرو برای صنعت سنگ است. هیئت موسس

این شرکت در طی حدود 10 جلسه اساسنامه شرکت را تدوین کردند اما با وجود گذشت یک سال از تعهد به شرکت ایمیدرو، به دلایلی از جمله شیوع کرونا این شرکت هنوز

تأسیس نشده است.

وی با تأکید بر تعیین هر چه سریع تر مدیرعامل و اعضای هیئت مدیره شرکت توسعه صادرات سنگ های ساختمانی برای برداشتن گام های بعدی گفت: به نظر می رسد اراده

کافی برای تشکیل این شرکت در میان فعالان صنعت سنگ وجود ندارد یا حداقل ما چنین اراده ای ندیده ایم که امیدوارم در جلسه امروز در این زمینه به جمع بندی برسیم.

در ادامه این نشست محمدعلی حاجی آبادی، صادرکننده سنگ و عضو کمیسیون معادن اتاق بازرگانی، صنایع، معادن و کشاورزی اصفهان اظهار داشت: در این زمینه باید از تشکل

ها و شرکت های موفق صنعت سنگ به خصوص کشور چین الگوبرداری کنیم. پیشنهاد من این است که در قالب یک شرکت سهامی عام پذیره نویسی کرده و زمینی بسیار بزرگ را

به نمایشگاه های سنگ اختصاص دهیم تا هر خریدار داخلی یا خارجی به راحتی بتواند سنگ مورد نیاز خود را خریداری کند. این اقدام در چین بسیار خوب جواب داده در حالی که

خریدارانی که تا پیش از شیوع کرونا از خارج از کشور برای خرید سنگ به اصفهان می آمدند معمولاً سرگردان می شدند.

عضو کمیسیون معادن اتاق بازرگانی اصفهان تصریح کرد: پیشنهاد ایمیدرو برای تأسیس شرکت توسعه صادرات سنگ های ساختمانی پیشنهاد بسیار خوبی است اما به نظر من

جایگاه ایمیدرو در آسیای میانه بهتر از اروپا است، بنابراین بهتر است از ظرفیت دفاتر ایمیدرو در آسیای میانه بهره ببریم.

در ادامه این نشست، حاج سیدجوادی از فعالان حوزه سنگ ایران در ایتالیا نیز در ارتباطی زنده با نشست کمیسیون معادن اتاق بازرگانی گفت: کنسرسیوم صادرات سنگ نباید

تنها به دلیل ورود ایمیدرو تشکیل شود و در صورت تشکیل کنسرسیومی قوی که توجیه اقتصادی داشته باشد، به حمایت خاصی از سوی ارگان های دیگر نیاز نیست.

وی افزود: این شرکت حتماً باید در خارج از کشور و برای مثال در کشور عمان ثبت شود و در این صورت، با مشکلاتی مانند تحریم نیز مواجه نخواهیم بود و کالا از عمان به راحتی

به تمام نقاط جهان صادر می شود.

در پایان این نشست، میزان سرمایه اولیه برای تأسیس شرکت توسعه صادرات سنگ های ساختمانی به تصویب اعضا رسید تا گام های بعدی برای تأسیس این شرکت به سرعت

برداشته شود.
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